
Dialogmöte 250507 
 
Närvarande:   
Hotellgruppen – Bo Samuelsson, SD – Andreas Havasi, VäröVeddige Företagarförening - 
Erling Gunnesson, Fas?ghetsägarföreningen – Henrik Mar:nsson,  
Företagarna – Marina Blom, Varbergs Näringslivsförening – Ingela Armbro,  
Västsvenska Handelskammaren – Maria Fuxborg 
Socialdemokraterna - Jeane@e Qvist, Kent Norberg  
Krögarföreningen - Magnus Palmqvist, Klas Medin, LRF - Per Nilsson  
Moderaterna- A-C Stenkil, David Sandén Liberalerna – Tobias Carlsson  
Varbergs Kommun/NOD - Mar:n Andersson, Åsa Åkesson, Carl Bartler,  
 
NOD/Mar?n Andersson  
NKI 76 (SKR)- oförändrat (2024) Näst bäst i Halland - Hylte bäst 
 
Varbergs Kommun/A-C Stenkil 
Tunnelloppet – 6000 löpare 10 maj.   
Tillväxten na:onellt är låg, Varberg har fortsa@ :llväxt men med en uppbromsning.  
Varberg har stora investeringsbehov.  
Osäkert om det blir någon fångvårdsanstalt i Varberg 
Tågen slutar gå den 9 juni. Den 13 juli invigs den nya tunneln  
Wall Street uppstart i vår sommar ffa i centrala Varberg. 
Avtal med Statens Förvaltningsverk (Fästningen) har tecknats som ger större möjligheter :ll 
a@ profilera fästningen. 
Fri:dsbanken e@ projekt, för barn och ungdomar har just startat. Möjlighet a@ låna 
utrustning mm 
 
 
Drogförbyggande arbete - Sara Ågärde/Södra 
Södra har ca 800 medarbetare 
Alla måste genomgå nykterhetskontroll och fordonskontroll vid inpassering - upplevelse är 
säkerhet, inte kontroll.  
Mycket gods, många människor och e@ staket. Vik:gt a@ skapa känsla av a@ arbete pågår 
med drogfrågor, a@ skapa medvetenhet och informera. 
 
Hur jobbar vi? 
- Systema:skt sök med hund, markering ses som misstanke då sker drogtest, samtal och 
rehab 
- Ru:n för entreprenörer finns 
- Ru:n för nyanställda, sommarjobbare och prak:kanter, finns 
- Ru:n medicinsk användning, finns 
 
Kon:nuerlig slumptest och vid misstanke och posi:vt test informeras polisen, skolan, 
föräldrar. 
Implementering bör ske via samverkan, för a@ skapa trygghet, bygga kunskap, skapa ru:ner, 
revidera arbetssä@ och samarbeta med polisen. Pröva, utveckla ta nästa steg 
 
 
 



Hur arbetar vi med det förebyggande arbetet i våra företagsföreningar? 
Hur kan vi få in frågorna hos barn och ungdomar?  
Informa:on om a@ det är en vik:g fråga för arbetsgivarna, bör komma fram. 
 
Krogar mot knark – en insats som slumrat in – är än mer aktuellt idag.  
Frågan tas vidare av kommunen.  
 
Gör det :ll en del av arbetsmiljöarbetet, försvåra :llgängligheten och diskutera 
arbetsplatsens kultur i förhållande :ll droger. 
Försök hi@a arbetsplatsens ”varför” är drogförebyggande arbete vik:gt för oss. 
Sara.agard@sodra.com 
 
Laget runt – 3 min 
Företagarna Varberg: Företagsfakta 2025 – finns på Linkedin/Företagarna Varberg 
Undersökningen riktades :ll småföretag (<50 anställda) – ej skog, jord 
35% av alla arbets:llfällen sker inom småföretag.  
27% av kommunala ska@eintäkter kommer från småföretag – nästan 1 miljard.  
95% är färre än 50 anställda. 11,5% är företagare av totalt anställda.  
29% antalet kvinnliga företagare. 
 
Genomför olika event för medlemmar under våren. 
 
Fas?ghetsägarna: 
Hetaste frågan kommunala taxor VA, renhållning, qärrvärmen etc 
 
LRF 
”Bonden i skolan” – S:relsen sponsrar bussresan. Var kommer maten ifrån? Sex gårdar 
medverkar.  
Svininfluensan är e@ hot mot branschen – små misstag kan ge katastrofala följder  
Trädgårdarna saknar regn! 
 
Varbergs Krögarförening:  
Förlorat 5-6 medlemmar genom bla konkurser. Trög kommunika:on med alkoholhandläggare 
i kommunen. Vi ererfrågar bä@re transparens/tydlighet med myndigheter.  
Stora fina lokaler står tomma i stan. E@ mörkt mål över centrala delar är a@ mindre och 
minder besökare söker sig :ll stan under sommarmånaderna. Duk:ga krögare vid stranden 
slukar besökarna.  
Presentkort säljer bra.  
 
Värö/Veddige: 
Cykelväg fortfarande en diskussionsfråga. Helheten med tung trafik på smala vägar bör 
tas med i beaktande. Synpunkt från företagarföreningen. Väröstationen beräknas vara 
klar 2030. Konstgräsplanen ställdes i ordning före konkursen (Serneke). Skolans bygge 
är ca 6 mån försenat. Simhallens renovering löper på. 
Länsstyrelsen kommer att iordningställa stranden norr om båthamnen som den 
ursprungligen var för att få tillbaka vadarfåglar.  
 
 

mailto:Sara.agard@sodra.com


Varbergs Näringslivsförening: Förutom a@ närvara på Dialogmöten och informera våra 
medlemmar om vad som händer här så pågår nu arbetet med årets Varbergs Award :ll 
näringslivsdagen 17 september. 
 
 
Hotellgruppen:  
Nya boendeanläggningar har :llkommit. Vi vill skapa reseanledningar, påverka  
des:na:onsmarknadsföring, kompetensutveckla branschen (jobba, stanna).  
En utmanande vår för affärsresande och konferenser. Det blir e@ tuv år. 
Privatgäster största målgruppen. Sommarens event hjälper :ll a@ öka beläggning och 
reseanledningar. Vi behöver lite nya grepp :llsammans med NOD a@ hi@a fler 
reseanledningar a@ besöka Varberg. Hur kan vi hjälpas åt a@ samverka? Vilka kan komma :ll 
Varberg på vardagar under lågsäsong? 
Besöksnäringen är vik:g för Varberg med ca 2000 helårsanställda.  
 
Västsvenska Handelskammaren:  
Stora och små frågor. Skapa kunskap medvetenhet för näringslivet. Lönsamheten går ner 
trots bä@re beläggning. Vad kan vi göra :llsammans med Visita? A@rak:onskrar :ll våra 
des:na:oner. Uppgir a@ marknadsföra Sverige på ambassader mm  
Sverige står för innova:on, krea:vitet mm och det behöver vi lyra.  
Almedalen i år planerar en gemensam arena mellan Syd och Väst. 
 
 
Övriga frågor  
Rekryteringsmässan 2026-02-03 
De@a är Lo@a och Carls sista dialogmöte. 
 
Nästa dialogmöte 
2025-11-12 
 
 


